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Abstract (en)
The insulating glass unit has a spacer frame composed of hollow profile sections and corner-angle pieces, and panes of glass which are adhesively
bonded to the side faces of this frame. The hollow profile sections (14) are provided with openings (22) towards the interior. The filler gas is
introduced into the interior through the inside of such a hollow profile section (14) and the openings (22) of this section which lead to the inside.
In order to keep the pressure constant in the interior, the simultaneous drawing-off of air therefrom can also take place in the same way via such a
hollow profile section. An embodiment consists of at least one corner-angle piece (16) which holds together two mutually bordering hollow profile
sections (14), an arm (20) having a closable through-hole (24) extending in its longitudinal direction for the introduction of the filler gas, which hole
connects the exterior to the inside of the associated hollow profile section (14). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Isolierglaseinheit weist einen aus Hohlprofilabschnitten und Eckwinkelstücken zusammengesetzten Abstandshalterrahmen und mit dessen
Seitenflächen verklebte Glasscheiben auf. Die Hohlprofilabschnitte (14) sind zum Innenraum hin mit Öffnungen (22) versehen. Das Füllgas wird
durch das Innere eines solchen Hohlprofilabschnitts (14) und die nach innen mündenden Öffnungen (22) dieses Abschnitts in den Innenraum
eingeleitet. Auch die gleichzeitige Luftableitung aus dem Innenraum zur Druckkonstanthaltung in demselben kann in gleicher Weise über einen
solchen Hohlprofilabschnitt erfolgen. Eine Ausführungsform besteht aus mindestens einem zwei aneinandergrenzende Hohlprofilabschnitte (14)
zusammenhaltenden Einwinkelstück (16), wobei ein Schenkel (20) eine in dessen Längsrichtung verlaufende durchgehende und verschließbare
Bohrung (24) zum Einführen des Füllgases aufweist, die den Außenraum mit dem Inneren des zugehörigen Hohlprofilabschnitts (14) verbindet.
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